
EFFECT // OKTOBER 2012 -  45

Tekst KOOS HENNING & JOOST SCHMETS

schappijen min of meer ge-
transformeerd tot onlinebank en 
gebruikt om kapitaal op te halen 
voor die bank. Dat zijn dus geen 
echte brokers meer. 

En dan heb je nog de zelf-
standige partijen zoals Nordnet 
in Frankrijk en Avanza in Zweden. 
Bij die bedrijven staan vaak nog 
de oprichters aan het roer. Die 
hebben tot nu toe weinig prikkels 
om te verkopen, want dat is zo-
iets als het eigen levenswerk in de 
uitverkoop gooien. Er zal wel een 
keer een moment komen dat die 
mensen ermee stoppen en dat 
is het moment voor consolidatie. 
We hebben er nooit een geheim 
van gemaakt dat we dan overne-
mende partij willen zijn. 

 5 Het echte prijsvechter- 
imago hebben jullie 
niet meer. Willen jullie 
niet mee in de prijzen-
slag of kan dat niet?

Daar kan ik mij toch moeilijk in 
vinden. Het hangt er ook vanaf 
wie je als concurrent ziet. Na 
de prijsverlaging die we in sep-

tember doorvoerden zijn we 
substantieel goedkoper dan de 
grootbanken. We kijken ook wel 
naar partijen als Lynx, maar wij 
vinden dat we een veel meer 
omvattende aanbieding hebben. 
Met rekeningen in Nederland en 
toezicht in Nederland en allerlei 
andere, extra faciliteiten. We zijn 
een fractie duurder, maar daar 
bieden we ook veel voor. Begrij-
pelijk, gemakkelijk, voor iedereen 
geschikt.

 6 In diverse Europese 
landen wordt beleg-
gen zwaarder belast. 
Is dat een bedreiging 
voor jullie?

Een financiële transactietaks 
zoals onlangs ingevoerd in 
Frankrijk is inderdaad geen goed 
nieuws voor ons. Maar het erg-
ste is dat het zo’n verschrikke-
lijk slecht idee is, gedreven door 
politiek sentiment. Een land als 
Zweden had zo’n taks en is er 
van teruggekomen. Ik denk dat 
het uiteindelijk slecht is voor de 
economie. Net als de banken-

belasting, die wij niet hoeven te 
betalen omdat ons balanstotaal 
te laag is. Er is veel kritiek op 
de banken, maar als je wilt dat 
banken de motor worden om de 
economie weer aan de gang te 
krijgen, dan moet je zorgen dat 
ze krediet gaan verlenen. Extra 
belasting betalen is dan niet de 
oplossing. 

 7 Waarom zou een be-
legger in het aandeel 
Binck stappen?
Je zit nu op een mo-
ment dat de tarieven 

en volumes laag zijn en ook de 
rente is laag en dat merken we 
in de resultaten van ons geld dat 
we beleggen. We hebben een 
aantal projecten dat nu nog ver-
liesgevend is, maar goed begint 
te lopen. 

Denk aan Tom, ons eigen 
beursplatform of onze vermo-
gensbeheeractiviteiten. Daar-
naast bieden we een hoog 
dividend, regelmatige aandelen-
inkoop en zijn we een hele solide 
bank als je kijkt naar onze buffers. 

ALS JE OP EEN 
GEGEVEN MOMENT 
GEEN CHOCOLA MEER 
KUNT MAKEN VAN DE 
INFORMATIE DIE JE 
KRIJGT, DAN STOPPEN 
MENSEN ERMEE.


